
 
 Møte i brukerutvalget for omsorgstjenestene 22.08.2024 
Møterom Serviceenheten 
 
Til stede: 
 

- Sofie Sivertsen  - medlem, pårørende 
- May Britt Sivertsen – medlem, pårørende 
- Synnøve Tyrhaug – medlem, pårørende 
- Synøve Jota Gulla, avdelingsleder sykehjem 
- Aurora Eriksen, avdelingsleder hjemmetjenestene 
- Unni Betten Hovedverneombud 
- Lene Sletta, kommunalsjef 
- Inger-Lise, enhetsleder 

 
1. Omsorgsboliger, status 

 
Orientering ved Lene 
 
Riving starter mandag 26.8 
Støyproblematikk under riving og bygging 
Anbudet for bygging gikk til Consto som er en av de største aktørene i markedet.  
Steffen Iversen er prosjektleder for byggeperioden. Bygget skal være klart til overtakelse i 
november 2025, og tett bygg skal være klart i uke 13 – 2025 
Husleie- egen sak. Grunnlaget er reelle kostander.  
 
 
 

2. Tjenestebeskrivelser og inntaksprosedyrer (vedtatt i kommunestyret) 
 
TØRN; Praktisk bistand overført til Serviceenheten fra oktober.  
Informasjonsbrev sendes ut til alle berørte.  
Det er gjennomført kartlegging av tjenester som kan utføres av ufaglærte. 
Pårørende og frivillige viktige.  
 
Tjenestebeskrivelser presentert og vedlegges.  
 
 
 
 

3. Nedtrekk i budsjett, innsparinger i omsorgstjenestene 
 
Kommunestyret i Smøla har vedtatt en innsparing på 15 millioner kroner, hvorav 
Omsorgstjenestene skal spare 8,6 millioner. Innsparingstiltak som er foreslått og/eller iverksatt 
omfatter blant annet; 

- Rekrutteringsarbeid for å reduksjon av bruk av bemanningsbyrå 
- Økt bruk av velferdsteknologi, skal være førstevalg 
- Organisering av tjenestene (hvem gjør hva) 
- Reduksjon i årsverk (sykehjem) fra 2025 

 
 
 



 
4. Aktivitetsgruppe i sykehjem, nye tiltak 

Aktivitetsgruppen er reetablert, og nye medlemmer har kommet inn. Gruppen planlegger 
aktiviteter gjennom året. Får overført fast beløp årlig fra minnegavefondet til trivselsskapende 
tiltak. Rapport til brukerutvalget om aktiviteter på årsmøtene i utvalget.  
 

5. Deltakere 
Ekstra viktig med godt samarbeid i brukerutvalg i tiden som kommer, både pga press på 
tjenestene, endring i tjenestestruktur, økonomiske utfordringer og etablering av omsorgsboliger.  
Jobbe videre med å rekruttere flere medlemmer til neste møte, spessielt bruker og pårørende i 
hjemmebaserte tjenester. Bruke sosiale medier, nettverk og direkte kontakt.  
 
Neste møte er ikke berammet, men det blir før jul en gang. Brev kommer.  
 
 
Notat 
Inger-Lise 
 
 
 
 


